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Protokół nr 49-04/2018 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 18 kwietnia 2018 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób, uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.  
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Rady Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych, następnie zaproponowała zdjęcie z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska –  
druk nr 1557, gdyż jego treść nie dotyczy zakresu działalności komisji. 
 
Za zdjęciem powyższego projektu uchwały głosowano jednogłośnie 4 głosami 
„za”.  
 
Następnie Przewodnicząca przedstawiła następujący porządek posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1565 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1564 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska  
za 2017 rok 

     Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Przedszkola nr 44 w 

Gdańsku do Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 im. Eugeniusza 
Kwiatkowskiego w Gdańsku – druk nr 1562 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2018/2019 
planu sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska – druk nr 1558 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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6. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyodrębnienia w budżecie Gminy Miasta Gdańska w 2018 roku środków na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem 
doradztwa metodycznego – druk nr 1570 
 Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

7. Innowacyjne kształcenie zawodowe – praktyczne rozwiązania  
w Państwowych Szkołach Budownictwa. 

     Referuje: Pani Renata Wypasek – Dyrektor Państwowych Szkół Budownictwa 
 
8. Stan prac nad regulaminem wynagradzania i ponadzakładowym układem 

zbiorowym pracy.  
     Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1565 
 
Druk nr 1565 – stanowi załącznik do LI sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 
2018 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami „za”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
OPINIA  Nr 49-05/373/35/2018 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1564 
 
Druk nr 1564 - stanowi załącznik do LI sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 
2018 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
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Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami „za”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
OPINIA  Nr 49-05/374/36/2018 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska  
za 2017 rok 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków oraz 
pan Jarosław Formela – Kierownik Referatu Ekonomicznego w Wydziale Rozwoju 
Społecznego zreferowali sprawozdanie.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek  komisji  
Zapytał o kwestię windykacji podmiotów, którzy nieprawidłowo się rozliczali.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Wyjaśnił, że windykacja jest już etapem ostatecznym. Są dokładane wszelkie 
starania aby tego typu sprawy odbywały się ugodowo.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 rok.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  - jednogłośnie 4 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
 
OPINIA  Nr 49-05/375/37/2018 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Przedszkola nr 44 w Gdańsku 
do Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 10 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w 
Gdańsku – druk nr 1562 
 
Druk nr 1562 - stanowi załącznik do LI sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 
2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI:  
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
OPINIA  Nr 49-05/376/38/2018 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2018/2019 
planu sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska – 
druk nr 1558 
 
Druk nr 1558 - stanowi załącznik do LI sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 
2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała jak w tym roku przebiegała rekrutacja do przedszkoli.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Wyjaśnił, że obecnie jest ukończony I etap rekrutacji. Na tym etapie jest 3-ktornie 
mniej dzieci w porównaniu w rokiem ubiegłym, które nie dostały miejsca w 
przedszkolu, to jest 1667 dzieci. 9 maja rusza rekrutacja uzupełniająca, w której 
poza miejscami wolnymi będzie wprowadzonych 600 nowych miejsc, których nie było 
w rekrutacji bazowej, bo są wprowadzone nowe przedszkola. W zeszłym roku zostało 
230 miejsc na terenie miasta, na które rodzice nie decydowali się ze względów 
logistycznych. W tym roku 600 dzieci więcej pozostało w przedszkolach.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy dalej rodzice w 
procesie rekrutacji do przedszkola muszą przedkładać pierwszą stronę PITu.  
 
Pani Bogumiła Bieniasz – Kierownik Referatu Organizacji w WRS wyjaśniła, że ten 
wymóg znajduje się w kryteriach dodatkowych.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI:  
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
OPINIA  Nr 49-05/377/39/2018 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyodrębnienia w 
budżecie Gminy Miasta Gdańska w 2018 roku środków na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem doradztwa 
metodycznego – druk nr 1570 
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Druk nr 1570 - stanowi załącznik do LI sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 
2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI:  
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
OPINIA  Nr 49-05/378/40/2018 
 
 
     PUNKT 7 
Innowacyjne kształcenie zawodowe – praktyczne rozwiązania  
w Państwowych Szkołach Budownictwa. 
     Referuje: Pani Renata Wypasek – Dyrektor Państwowych Szkół Budownictwa 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w tym roku 
przypada 70-lecie Państwowych Szkół Budownictwa i jest jedną z najstarszych szkół 
w Gdańsku. Następnie poprosiła panią dyrektor o przedstawienie tematu.  
 
Pani Renata Wypasek – Dyrektor Państwowych Szkół Budownictwa przekazała 
członkom komisji zaproszenia na uroczystość 70-lecia. Następnie omówiła temat 
przedstawiając prezentację multimedialną.  
 
Poinformowała, że w szkole są zawody z branży budowlanej oraz stolarskiej, w tym 
roku pojawiły się nowe zawody– technik robót wykończeniowych w budownictwie 
oraz monter stolarki budowlanej. Dodała, że coraz więcej dziewczyn chce się uczyć 
zawodu stolarki. Szkoła współpracuje z wieloma firmami branżowymi, którzy w 
trakcie trwania nauki szkolnej udzielają uczniom szkoleń. Absolwenci są później 
często zatrudniani w tych firmach. Uczniowie uczą się również języków np. 
włoskiego, obecnie część z nich wyjechała na praktyki do Florencji gdzie zajmują się 
m.in. odnawianiem fresków. Szkoła współpracuje również z innymi krajami – np. ze 
szkołami w Szwecji i Finlandii. W zeszłym roku technikum ukończyło 60 absolwentów 
a zasadniczą szkołę zawodową 65 absolwentów, na dzień dzisiejszy wszyscy mają 
pracę, chociaż część już deklaruje wyjazd za granicę.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Zapytała jak dużo jest dziewczyn w różnych zawodach.  
 
Pani Renata Wypasek – Dyrektor Państwowych Szkół Budownictwa 
Wyjaśniła, że jest dużo dziewcząt w zawodzie technik geodeta, ogółem na 450 
uczniów jest 90 dziewcząt. W zasadniczej szkole zawodowej nie ma ani jednej 
dziewczyny od wielu lat.  
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Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Zapytała z jakimi problemami zmaga się szkoła.  
 
Pani Renata Wypasek – Dyrektor Państwowych Szkół Budownictwa 
Odpowiedziała, że szkoła jest niedoinwestowana pod kątem remontów, jest to stary 
budynek i jest tam wiele do zrobienia, np. termomodernizacja.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Odnosząc się do powyższej wypowiedzi poinformował, że terminy inwestycji w danej 
szkole są doskonale znane dyrektorom placówek, trzeba było je wcześniej zgłosić do 
bazy potrzeb.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji 
Zauważył, że wszelkie wnioski inwestycyjno – remontowe idą do Wydziału Rozwoju 
Społecznego, co jest błędem bo nie jest to wydział, który mógłby fachowo ocenić 
faktyczne potrzeby, natomiast powinna być współpraca z DRMG żeby było wiadomo 
czy szkoła nie będzie w najbliższym czasie do likwidacji.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Wyjaśnił, że w pierwszej kolejności WRS zbiera wszystkie informacje tworząc tzw. 
bazę potrzeb inwestycyjnych. Następnie są one przekazywane do DRMG, które 
określa, czy jest to nakaz Sanepidu czy inna potrzeba i na ile jest pilna. Ta fachowa 
ekspertyza wraca później do WRS, następnie raz w miesiącu odbywają się komitety, 
które składają się z przedstawicieli Wydziału Programów Rozwojowych, Wydziału 
Rozwoju Społecznego i Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska. Następnie w połowie 
roku DMRG przekazuje do WRS plan projektu modernizacji na rok następny, który jest 
omawiany wspólnie z zastępcami prezydenta. Obecnie czas oczekiwania wynosi do 
3,5 roku.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji, Pani Renata Wypasek podziękowała za możliwość 
uczestniczenia w posiedzeniu i podzielenia się swoimi doświadczeniami.  
 
 
     PUNKT 8 
Stan prac nad regulaminem wynagradzania i ponadzakładowym układem 
zbiorowym pracy.  
 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Poinformował, że temat był zawieszony na rok ze względu na reformę edukacji ale 
już został wznowiony. Udało się zakończyć kwestię podwyżek dla administracji i 
obsługi, co weszło już w życie. Nastąpiła weryfikacja wszystkich stanowisk, jest 
dążenie do ich ujednolicania. W maju powinien być gotowy materiał wyjściowy, który 
pozwoli spotykać się regularnie spotykać się ze wszystkimi interesariuszami i to 
przedyskutowywać. Dla dyrektorów placówek wzrósł dodatek motywacyjny do 
maks.1200 zł. W przyszłości ma on jeszcze wzrosnąć do 2000 tys. brutto ale warunki 
mają być obostrzone. Podwyżki dla administracji i obsługi były średnio o 500 zł.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
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Powiedziała, że należą się słowa podziękowań dla Wydziału bo są bardzo duże 
dodatki, dyrektorzy powinni być zadowoleni.  
 
     PUNKT 9 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 
 
Korespondencja jest na bieżąco wysyłana poczta elektroniczną do członków komisji.  
 
Przewodnicząca zasygnalizowała o następującym piśmie: 
Od SP 82 na Matarni – prośba o rozbudowę.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Wyjaśnił, że liczebność uczniów wzrosła tam o 120 w ciągu dwóch lat, natomiast 
wniosek pani dyrektor do prezydenta jest w trakcie rozpatrywania.  
 
Nie było spraw bieżących.  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za uczestnictwo i na tym 
posiedzenie zakończono.  
 
Godz. 18:00.  
 
     
       Przewodnicząca Komisji Edukacji  
        Rady Miasta Gdańska 
 
           Dr Żaneta Geryk 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


